
Sporządzono: 19-09-2019

Protokół z sesji

XVI Sesja Rady Miejskiej w Barlinku VIII kadencji samorządu gminnego
data posiedzenia: 29-08-2019

miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Barlineckiego Ośrodka Kultury przy ul. Podwale 9, piętro

Porządek obrad

l. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad,
2. Przedstawienie porządku obrad i przyjęcie wniosków radnych w sprawie wprowadzenia zmian do

porządku obrad.
3, Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub

roboty budowlane przy zabytku.
4. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2019 rok.
5, Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Barlinek na lata 2019-2030.
6. Informacja na temat oddziaływania na środowisko zakładów pracy w Gminie Barlinek.
7, Informacja na temat przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego

2019/2020.
8. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXI/171/96 Rady Miejskiej w Barlinku z dnia 14

września 1996 r. w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej między Gminą Eksjo w
Królestwie Szwecji a Miastem i Gminą Barlinek w Rzeczpospolitej Polskiej.

9. Projekt uchwały w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli
przedszkoli, oddziałów przedszkolnych szkół podstawowych pracujących z grupami
obejmującymi dzieci 6-1etnie i dzieci młodsze zatrudnionych w szkołach i przedszkolach
prowadzonych przez Gminę Barlinek.

10, Projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sądu
Rejonowego w Myśliborzu.

11. Projekt uchwały w sprawie kontroli Komisji Rewizyjnej w zakresie prawidłowości realizacji
dzierżawy części nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów nr 661 obręb 2 m. Barlinek z
przeznaczeniem na wykonanie namiotowego zadaszenia kortu i oceny zgodności działań
Burmistrza Barlinka w powyższym zakresie oraz wniosków pokontrolnych.

12. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych.
13. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski,
14. Informacja Przewodniczącego Rady z pracy w okresie sprawozdawczym oraz zgłoszonych

poprawkach lub uzupełnieniach do protokołu z poprzedniej sesji.
15. Informacja z pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
16. Sprawy różne.
17. Zakończenie sesji.

Wykaz głosowań

l. Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub
roboty budowlane przy zabytku.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: O ), nieobecni: 2



ZA - 12 - Antosiewicz Michał; Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda; Łuczak Sylwester;
Maciejewski Mariusz; Poleszczuk Jacek; Rudnicka Iwona; Stanisławski Piotr; Strychalski Tomasz;
Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - l - Michalak Cezary;

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2019 rok.
przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)

obecni: 14 (nieoddane: O ), nieobecni: l
ZA - 14 - Antosiewicz Michał; Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda; Łuczak Sylwester;
Maciejewski Mariusz; Michalak Cezary; Poleszczuk Jacek; Romaniuk Romuald; Rudnicka Iwona;
Stanisławski Piotr; Strychalski Tomasz; Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

3. Wniosek formalny radnego Rafała Szczepaniaka o zamknięcie dyskusji w punkcie 5 porządku
obrad.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 11 (nieoddane: O ), nieobecni: 4
ZA - 11 - Antosiewicz Michał; Łuczak Sylwester; Maciejewski Mariusz; Michalak Cezary;
Poleszczuk Jacek; Romaniuk Romuald; Stanisławski Piotr; Strychalski Tomasz; Symela Jerzy;
Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

4. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Barlinekna lata 2019-2030.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: O ), nieobecni: l
ZA - 13 - Antosiewicz Michał; Lewandowska Bernarda; Łuczak Sylwester; Maciejewski Mariusz;
Michalak Cezary; Poleszczuk Jacek; Romaniuk Romuald; Rudnicka Iwona; Stanisławski Piotr;
Strychalski Tomasz; Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW-O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - l - Krzyżanowski Cezary;

5, Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXI/171/96 Rady Miejskiej w Barlinku z dnia 14
września 1996 r. w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej między Gminą Eksjo w
Królestwie Szwecji a Miastam i Gminą Barlinek w Rzeczpospolitej Polskiej.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 11 (nieoddane: O ), nieobecni: 4
ZA - 11 - Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda; Łuczak Sylwester; Maciejewski
Mariusz; Michalak Cezary; Rudnicka Iwona; Stanisławski Piotr; Strychalski Tomasz; Symela Jerzy;
Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

6. Projekt uchwały w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli
przedszkoli, oddziałów przedszkolnych szkół podstawowych pracujących z grupami
obejmującymi dzieci 6-1etnie i dzieci młodsze zatrudnionych w szkołach i przedszkolach
prowadzonych przez Gminę Barlinek.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 11 (nieoddane: O ), nieobecni: 4
ZA - 11 - Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda; Łuczak Sylwester; Maciejewski
Mariusz; Michalak Cezary; Rudnicka Iwona; Stanisławski Piotr; Strychalski Tomasz; Symela Jerzy;
Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;



PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

7. Powołanie Zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w Myśliborzu w
składzie: Bernarda Lewandowska, Rafał Szczepaniak, Jerzy Symela.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 12 (nieoddane: O ), nieobecni: 3
ZA - 11 - Lewandowska Bernarda; Łuczak Sylwester; Maciejewski Mariusz; Michalak Cezary;
Romaniuk Romuald; Rudnicka Iwona; Stanisławski Piotr; Strychalski Tomasz; Symela Jerzy;
Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - l - Krzyżanowski Cezary;

8. Wybór Przewodniczącego Zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego
w Myśliborzu w osobie radnej Bernardy Lewandowskiej.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 12 (nieoddane: O ), nieobecni: 3
ZA - 12 - Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda; Łuczak Sylwester; Maciejewski
Mariusz; Michalak Cezary; Romaniuk Romuald; Rudnicka Iwona; Stanisławski Piotr; Strychalski
Tomasz; Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

9, Projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sądu
Rejonowego w Myśliborzu.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni; 12 (nieoddane: O ), nieobecni: 3
ZA -12 - Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda; Łuczak Sylwester; Maciejewski
Mariusz; Michalak Cezary; Romaniuk Romuald; Rudnicka Iwona; Stanisławski Piotr; Strychalski
Tomasz; Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

10. Projekt uchwały w sprawie kontroli Komisji Rewizyjnej w zakresie prawidłowości realizacji
dzierżawy części nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów nr 661 obręb 2 m. Barlinek z
przeznaczeniem na wykonanie namiotowego zadaszenia kortu i oceny zgodności działań
Burmistrza Barlinka w powyższym zakresie oraz wniosków pokontrolnych.

przyjęto przedmiot głosowania (w, zwykła)
obecni: 12 (nieoddane: O ), nieobecni: 3
ZA - 10 - Łuczak Sylwester; Maciejewski Mariusz; Michalak Cezary; Romaniuk Romuald;
Rudnicka Iwona; Stanisławski Piotr; Strychalski Tomasz; Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał;
Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - 2 - Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

Przebieg sesji

Ad.okt.l.

Na podstawie art. 20, ust. l ustawy z dnia 08 marca 1990 roku o samorządzie gminnym Mariusz
Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył XVI Sesję Rady Miejskiej.



Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych. Spełniony został, zatem
warunek do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał.

1/1/ trakcie obrad przybyła radna Iwona Rudnicka.

Lista obecności radnych

stanowi załącznik do protokółu.

Spoza grona Rady w obradach udział wzięło 17 zaproszonych osób.

Lista zaproszonych gości

stanowi załącznik do protokółu.

W obradach udział wzięło 19 sołtysów Gminy Barlinek.

Lista obecności sołtysów

stanowi załącznik do protokółu.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej wyznaczył na Sekretarza obrad radnego
Rafała Szczepaniaka.

Ad.Dkt.2.

Zgodnie z § 35 ust. 2 pkt. 2 Statutu Gminy Barlinek Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady
Miejskiej poinformował, że wprowadził do porządku obecnej sesji autopoprawki polegające na
zmianie kolejności rozpatrywania punktów, tzn.:

l. punkt 7: Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku - zostanie rozpatrzony jako punkt 3,

2. punkt 10: Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2019 rok - zostanie
rozpatrzony jako punkt 4,

3, punkt 11: Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Barlinek na lata 2019-2030 - zostanie rozpatrzony jako punkt 5.

Następnie przedstawił porządek obrad.



Radny Cezary Krzyżanowski zwrócił uwagę na fakt, iż punkty porządku obrad obecnej sesji dot,
interpelacji, zapytań i wolnych wniosków radnych oraz odpowiedzi na nie znajdują się pod koniec
porządku a nie, jak było dotychczas na początku. W związku z tym zwrócił się z pytaniem do
Przewodniczącego Rady Miejskiej, z czego wynika ta zamian i czy dotyczy ona tylko obecnej sesji?

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że uznał, iż Rada Miejska w pierwszej kolejności
winna zająć się rozpatrzeniem merytorycznych punktów porządku i zamiana ta będzie kontynuowana
do końca bieżącej kadencji Rady.

Ad.pkt.3.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy
zabytku był przedmiotem obrad stałych problemowych Komisji Rady i wyraziły one pozytywne opinie.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - przy 12 głosach za i l wstrzymującym się (na stan 13
radnych) - Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku.

Projekt uchwały oraz uchwała NrXVI/81/201 9

stanowią załączniki do protokółu.

Ad.pkt.4.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2019 rok był przedmiotem obrad stałych problemowych
Komisji Rady i wyraziły one pozytywne opinie.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - jednomyślnie (na stan 14 radnych) - Rada Miejski
podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2019 rok.

Projekt uchwały oraz uchwała Nr XVI/82/2019

stanowią załączniki do protokółu.

Ad.pkt.5.



Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały
zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barlinek na lata 2019-2030
był przedmiotem obrad stałych problemowych Komisji Rady i wyraziły one pozytywne opinie.

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabrali:

- radny Cezary Krzyżanowski,

- radny Romuald Romaniuk,

- radny Rafał Szczepaniak,

- radny Mariusz Maciejewski,

- Dariusz Zieliński - Burmistrz Barlinka,

- radny Grzegorz Zieliński.

Radny Rafał Szczepaniak zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji w tym punkcie.

Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził 5 - minutową przerwę w obradach.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - jednomyślnie (na stan 11 radnych) - Rada Miejski
przyjęła wniosek radnego Rafała Szczepaniaka.

W wyniku jawnego głosowania - przy 13 głosach za i l wstrzymującym się (na stan 14 radnych) Rada
Miejska podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Barlinekna lata 2019-2030.

Projekt uchwały oraz uchwała Nr XVI/83/2019

stanowią załączniki do protokółu.

Ad.pkt.6.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Informacja na temat
oddziaływania na środowisko zakładów pracy w Gminie Barlinek była przedmiotem obrad stałych
problemowych Komisji Rady.



W dyskusji nad Informacją głos zabrali:

- radny Michał Antosiewicz,

- radnych Mariusz Maciejewski,

- radny Cezary Krzyżanowski,

- radny Sylwester Łuczak,

- radny Rafał Szczepaniak,

- radny Piotr Stanisławski,

- radny Tomasz Strychalski.

Rada Miejska zapoznała się z Informacją na temat oddziaływania na środowisko zakładów pracy w
Gminie Bartinek.

Ww. Informacja

stanowi załącznik do protokółu.

Ad.okt.7.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Informacja na temat
przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2019/2020 była przedmiotem obrad
stałych problemowych Komisji Rady.

1/1/ dyskusji nad Informacją głos zabrali:

- radny Grzegorz Zieliński,

- radny Michał Antosiewicz, który zgłosił również następujące zapytania;

• „Pytania do Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 4:

l. Czemu mając decyzję z Sanepidu chciała dopuścić pomieszczenia?!
2. Czy przekazała tę informację Pani Dyrektor Przedszkola i Burmistrzowi? Jeżeli tak to

kiedy?
3. Czy wie jakie byłyby sankcje za dopuszczenie tego pomieszczenia?
4. Dlaczego na spotkaniu 04 lipca 2019 r. pomimo decyzji mówiła, że pomieszczenia nadal

warunkowo można dopuścić?

Decyzja w załączeniu."

• „Pytania do Dyrektor Przedszkola:



l. Czy wiedziała o przytoczonej decyzji?
2, Czemu po uzyskaniu informacji ode mnie o zakazie dopuszczenia pomieszczeń w piwnicy

do zajęć mówiła o warunkowym ich dopuszczeniu?!

Decyzja w załączeniu."

„Pytania do Burmistrza:

l. Czy wiedział o decyzji? Jeżeli tak to czemu dopuścił te pomieszczenia?!
2. Czy w/e, ya^/'e by/yby sankcje, kara?!
3. Kto by zapłacił karę?! Burmistrz? Dyrektor? Rodzice?
4. Dlaczego były obiecywane pomieszczenia. że postara się coś załatwić skoro była już

decyzja a przepisy się nie zmieniły?
5. Dlaczego o PSZOK walczył powołując się na Sanepid a o dzieciach zapomniał?!

Decyzja w załączeniu."

Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził 30-minutową przerwę w obradach.

Po przerwie kontynuowano dyskusję, w której głos zabrali:

- radny Cezary Michalak, który również zadał pytania Burmistrzowi Barlinka o treści:

l. „Czy działania podjęte przez radnego Michała Antosiewicza w instytucjach zewnętrznych mają
wp/yw na działalność Szkoły Podstawowej Nr 4 w Barlinku w nadchodzącym roku szkolnym?
Mam tu na myśli problemy z zasobami lokalowymi? Czy takie ewentualnie powstafy?"

2. „Czy cofnąłby Pan trwały zarząd dla p. Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 4 w Barlinku?"

- radny Sylwester Łuczak, który również zadał pytanie Burmistrzowi Barlinka o treści:

„Czy jest jakaś szansa, żeby projekt rozbudowy Przedszkola Miejskiego Nr l w Barlinku kiedyś w
przyszłości był zrealizowany? Czy to zostanie odłożone i będzie czekać na lepsze czasy? Czy coś
będzie się z tą rozbudową przedszkola na ul. Kombatantów działo?"

Dariusz Zieliński - Burmistrz Barlinka stwierdził, że odpowiedzi na pytania radnych udzieli w
formie pisemnej.

Rada Miejska zapoznała się z Informacją na temat przygotowania placówek oświatowych do nowego
roku szkolnego 2019/2020.

Ww. Informacja

stanowi załącznik do protokółu.



Adpkt.8.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie uchylenia uchwały nr XXI/171/96 Rady Miejskiej w Barlinku z dnia 14 września 1996 r. w
sprawie nawiązania współpracy partnerskiej miedzy Gminą Eksjó w Królestwie Szwecji a Miastem i
Gminą Barlinek w Rzeczpospolitej Polskiej był przedmiotem obrad stałych problemowych Komisji Rady
/ wyraziły one pozytywne opinie.

IV dyskusji nad projektem uchwały głos zabrał radny Cezary Krzyżanowski.

W wyniku jawnego głosowania - jednomyślnie (na stan 11 radnych) - Rada Miejska podjęła uchwałę
w sprawie uchylenia uchwały nr XXI/171/96 Rady Miejskiej w Barlinku z dnia 14 września 1996 r. w
sprawie nawiązania współpracy partnerskiej między Gminą Eksjó w Królestwie Szwecji a Miastem i
Gminą Barlinek w Rzeczpospolitej Polskiej.

Projekt uchwały oraz uchwała Nr XVI/84/2019

stanowią załączniki do protokółu.

Ad.pkt.9.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkoli, oddziałów
przedszkolnych szkół podstawowych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-1etnie i dzieci
młodsze zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Barlinek był
przedmiotem obrad stałych problemowych Komisji Rady i wyraziły one pozytywne opinie.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - jednomyślnie (na stan 11 radnych) - Rada Miejska
podjęła uchwałę w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli
przedszkoli, oddziałów przedszkolnych szkół podstawowych pracujących z grupami obejmującymi
dzieci 6-1etnie i dzieci młodsze zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę
Barlinek.

Projekt uchwały oraz uchwała Nr XVI/85/2019

stanowią załączniki do protokółu.

Ad pkt10.



Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sądu rejonowego w Myśliborzu
był przedmiotem obrad stałych problemowych Komisji Rady i wytypowały one swoich przedstawicieli
do pracy w tym Zespole w osobach:

- Komisja Finansowo - Budżetowa i Planowania Gospodarczego - radnej Bernardy Lewandowskiej,

- Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Praworządności - radnego Rafała Szczepaniaka,

- Komisja Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, Budownictwa, Rolnictwa i Ochrony Środowiska -
radnego Jerzego Symeli.

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabrał radny Cezary Krzyżanowski.

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10-minutową przerwę w obradach.

Justyna Paprocka - radca prawny tut. Urzędu Miejskiego udzieliła odpowiedzi na pytania
radnego Cezarego Krzyżanowskiego.

Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził głosowania jawne imienne w sprawie powołania składu
osobowego ww. Zespołu.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - przy 11 głosach za i l wstrzymującym się (na stan 12
radnych) - Rada Miejska powołała Zespół opiniujący kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego
w Myśliborzu w składzie:

l, Radna Bernarda Lewandowska,
2. Radny Jerzy Symela,
3. Radny Rafał Szczepaniak.

Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził 5-minutową przerwę w obradach na czas wyłonienia
Przewodniczącego ww. Zespołu spośród jego członków.

Zespół opiniujący kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w Myśliborzu wyłonił ze swego grona
Przewodniczącego w osobie radnej Barnardy Lewandowskiej.

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnej Bernardy Lewandowskiej z pytaniem, czy
wyraża zgodę na kandydowanie.



Radna Bernarda Lewandowska wyraziła zgodę na kandydowanie.

Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził głosowanie jawne imienne w sprawie wyboru
Przewodniczącego Zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w Myśliborzu.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - jednomyślnie (na stan 12 radnych) - Rada Miejska
wybrała radną Bernardę Lewandowską na Przewodniczącego Zespołu opiniującego kandydatów na
ławników do Sądu Rejonowego w Myśliborzu.

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał treść projektu uchwały w sprawie powołania Zespołu
opiniującego kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w Myśliborzu.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - jednomyślnie (na stan 12 radnych) - Rada Miejska
podjęła uchwałę w sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sądu
Rejonowego w Myśliborzu.

Projekt uchwały oraz uchwała NrXVI/86/2019

stanowią załączniki do protokółu.

Ati.ak.il.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że pismem z dnia
21.08.2019 r. Komisja Rewizyjna przekazała na jego ręce zalecenia pokontrolne zawierające wniosek
pokontrolny, w związku ze stwierdzeniem nieprawidłowości w protokole kontroli z dnia 16 maja br.
Zgodnie z decyzją Rady podjętą na XIII sesji w dniu 27.06.2019 r. w oparciu o § 86 ust. 8 Statutu
Gminy Barlinek oraz dokumenty przekazane przez Komisję Rewizyjną opracowany został projekt
uchwały w sprawie kontroli Komisji Rewizyjnej w zakresie prawidłowości realizacji dzierżawy części
nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów nr 661 obręb 2 m. Barlinek z przeznaczeniem na
wykonanie namiotowego zadaszenia kortu i oceny zgodności działań Burmistrza Barlinka w
powyższym zakresie oraz wniosków pokontrolnych.

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabrali:

- radny Cezary Krzyżanowski,

- radny Mariusz Maciejewski,



- radny Jerzy Symela,

- radna Bernarda Lewandowska, która również zgłosiła zapytanie o treści:

„Czy w protokole Komisji Rewizyjnej; zgodnie z § 85 ust. 2 pkt 6 Statutu Gminy Barlinek, powinny być
wymienione wszystkie dokumenty, które otrzymała i skontrolowała Komisja? Proszę o opinię prawną."

W wyniku jawnego imiennego głosowania - przy 10 głosach za i 2 przeciw (na stan 12 radnych) -
Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie kontroli Komisji Rewizyjnej w zakresie prawidłowości
realizacji dzierżawy części nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów nr 661 obręb 2 m. Barlinek
z przeznaczeniem na wykonanie namiotowego zadaszenia kortu i oceny zgodności działań Burmistrza
Barlinka w powyższym zakresie oraz wniosków pokontrolnych.

Projekt uchwały oraz uchwała NrXVI/87/2019

stanowią załączniki do protokółu,

Ad.okt.12.

Radny Rafał Szczepaniak pytał Burmistrza, na jakim etapie jest sprawa zakupu nieruchomości,
która zostanie przeznaczona na PSZOK?

Radny Piotr Stanisławski zgłosił wnioski o treści:

l. „Proszę o przestawienie bliżej zakrętu i obniżenie znaku B-l na ulicy Polana Lecha, W załączeniu
zdjęcie ."

2, „Proszę o usunięcie z drogi na ulicy Polana Lecha obok budynku nr 3 plamy po wycieku oleju. W
załączeniu zdjęcie."

Radny Cezary Krzyżanowski zgłosił wnioski oraz interpelację o treści:

l. „Wnioskuję o udostępnienie wykazu nieruchomości oraz ruchomości, których właścicielem jest
Gmina Barlinek, a które stanowią przedmiot zastawu bądź hipoteki. Proszę o udzielenie informacji
dotyczącej okoliczności zabezpieczenia, warunków w tym wysokości oraz terminów z tym
związanych."

2. „W związku z informacjami dotyczącymi planowanych wycinek dużych ilości drzewostanu na
terenie Gminy Barlinek, wnioskuję o ponowną analizę zasadności tych działań. w także o udzielenie
informacji dotyczących liczby wycinanych drzew w ramach planowanych inwestycji w 2019, 2020 oraz
2022 roku, a także wskazanie adekwatnej rekompensaty dla środowiska."

3. „Wnioskuję o wykonanie przeglądu wybudowanej drogi średnicowej w związku z pojawiającymi się
usterkami dotyczącymi m.in. odwodnienia drogi oraz nieprawidłowo działającej elektronicznej tablicy
informacyjnej dotyczącej prędkości pojazdu a także wnoszę o wykonanie nasadzeń drzew i krzewów



na poboczach oraz nowo powstałych rondach przy ul. Dworcowej, ul. Sw. Bonifacego."

4. „Wnioskuję o systematyczne wykaszanie poboczy oraz oczyszczanie nawierzchni istniejących na
terenie Gminy Barlinek ścieżek rowerowych oraz trasy wokół Jeziora Barlineckiego. Niestety w
mijającym sezonie wiosenna - letnim widać w tym obszarze duże niedomagania i potrzebę
uporządkowania."

5. „Do 2014 roku pewną tradycją a także poszanowaniem dla Społeczności zamieszkującej na
terenach wiejskich w Gminie Barlinek była organizacja Święta Plonów na terenach naszych sołectw.
Niestety od kilku lat Dożynki organizowane są na terenie miasta. Tak też będzie i w tym roku. Dlatego,
pragnę złożyć interpelację dotyczącą organizacji kolejnych Dożynek Gminnych na terenach naszych
sołectw we współpracy m.in. z samorządem powiatu a także wszystkimi sołectwami,
stowarzyszeniami oraz podmiotami zainteresowanymi."

6. „Wnoszę o rozpoczęcie prac koncepcyjnych zmierzających do budowy bezpiecznej ścieżki
rowerowej z Barlinka do Gorzowa Wielkopolskiego, Na tym odcinku jest już pewna część tejże
infrastruktury, jednak myślę, że warto podjąć wysiłek by skutecznie połączyć ścieżki rowerowe
pomiędzy Moczkowem i Kłodawą. Realizacja zadania z pewnością wpłynie na poprawę bezpieczeństwa
oraz wzmocni potencjał turystyczny i gospodarczy Gminy Barlinek."

Radna Bernarda Lewandowska zgłosiła wnioski o treści:

l. „Wnioskuję o kontynuację budowy chodnika lub ciągu pieszo-jezdnego z miejscowości jaromierki do
miejscowości Lutówko. Duży ruch pojazdów i brak chodnika zagrażają bezpieczeństwu osób dorosłych
/ dzieci poruszających się wzdłuż drogi."

2. „Wnioskuję o kontynuację inwestycji pod nazwą: „Przebudowa dróg powiatowych nr: 2116Z i 2158Z
w miejscowości Płonna, zgodnie z ustaleniami o wykonaniu kolejnego etapu w roku 2020."

3. „W nawiązaniu do Informacji dot. dochodów z tytułu dzierżawy i sprzedaży mienia komunalnego za
/ półrocze w 2019 r. wnioskuję o udostępnienie mi wykazu nieruchomości wraz z kwotami zaległych
należności za dzierżawę oraz media i podatek od nieruchomości."

Radny Sylwester Łuczak zgłosił wnioski o treści:

l, „W związku z planowanym otwarciem filii Wydziału Komunikacji Myśliborskiego Starostwa
Powiatowego, które ma znajdować się przy ul. Szpitalnej 11 zwracam się z prośbą o
przeanalizowanie możliwości technicznych i ewentualnie udostępnienie parkingu w Europejskim
Centrum Spotkań w Barlinku dla osób odwiedzających wydział filii do czasu wybudowania przez
miasto parkingu przy ul. Szpitalnej. "

2, „W związku z oddaniem do użytku drogi wojewódzkie') zwracam się z prośbą o wykonanie badań
oddziaływania hałasu generowanego przez pojazdy poruszające się na odcinku po dawnej linii
kolejowej. Proszę również o sprawdzenie jakości powietrza w miejscu kontroli. Do miejsca
kontroli chciałbym zaproponować ul. Krętą lub ul. Ogrodową, które znajdują się w najbliższym
sąsiedztwie nowo wybudowanej drogi."

Radna Iwona Rudnicka zgłosiła wniosek o treści:



„Wnioskuję o rozwiązanie problemu wjeżdżania samochodami przez mieszkańców na nowo
wybudowane miejsca rekreacji na „Spalonce" - plaża na Szlaku Przygody - postawienie znaków
zakazu lub blokad."

Radny Romuald Romaniuk zgłosił wnioski o treści:

l. „Wnioskuję o wyrównanie i poszerzenie poboczy drogi powiatowej Barlinek - Strapię,"
2. „Wnioskuję o wpisanie do budżetu na rok 2020, dokumentacji na drogę gminną od Brunek po

zakończeniu inwestycji w 2020 do drogi powiatowej Barlinek - Myślibórz."

Ad. pkt. 13.

Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych udzielił Dariusz Zieliński - Burmistrz Barlinka.

Ad. okt. 14.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że nie zgłoszono poprawek
i uzupełnień do protokołów z XIII, XIV i XV sesji oraz odczytał treść Informacji z pracy
Przewodniczącego Rady w okresie sprawozdawczym.

Ww. Informacja

stanowi załącznik do protokółu.

Ad.pkt.15.

Dariusz Zieliński - Burmistrz Barlinka przedstawił Radzie Miejskiej Informację z pracy Burmistrza
Barlinka w okresie międzysesyjnym wraz z jej rozszerzeniem.

Ww. Informacja wraz z rozszerzeniem

stanowi załącznik do protokółu.

W sprawie Informacji z pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym w zakresie spraw obrony cywilnej
głos zabrała radna Iwona Rudnicka.

Szczegółowej odpowiedzi na pytania radnej udzielił Dariusz Zieliński - Burmistrz Barlinka.



Nikt nie zabrał głosu w sprawie:

l. rozszerzenia Informacji z pracy Burmistrza Barlinka w okresie międzysesyjnym,
2. wydanych Zarządzeń przez Burmistrza,
3, decyzji podjętych na podstawie Uchwały Nr V/92/15 Rady Miejskiej w Barlinku z dnia 29 stycznia

2015 r. w sprawie określenia zasad wydzierżawiania, najmu, użyczania, obciążania
nieruchomości oraz ich części, stanowiących własność Gminy Barlinek.

Ad. pkt. 16.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej omówił sprawy organizacyjne związane z
pracą Rady w miesiącu wrześniu 2019 r.

Ad. okt. 17.

Na tym wyczerpał się porządek posiedzenia w związku, z czym Mariusz Maciejewski -
Przewodniczący Rady Miejskiej zakończył XVI sesję Rady Miejskiej.

Czas trwania obrad: od godz. 22"" do godz. 27"°.

Treść wypowiedzi radnych oraz osób biorących udział w obradach

znajduje się na załączonym do protokołu nagraniu, na którym utrwalono przebieg sesji.

sporządził
Anna Dmytruszewska przewodniczący
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